
Protokół Nr XI/11
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej  28 października   2011 r. 

  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godz. 10 00 otworzył obrady XI sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło  15 radnych , 
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch   i sołtysi zgodnie z 
listą obecności  .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej oraz w części sesji uczestniczył 
radca prawny Roman Janił . 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyli  mieszkańcy gminy. 
Protokół Nr X/11 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 16 września   2011 r.  został 
przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Do porządku obrad przewodniczący rady gminy zgłosił  wniosek komisji rewizyjnej  o zmianę 
porządku obrad XI sesji  Rady Gminy z uwagi  na wycofanie projektu uchwały jako pkt  20 ,a 
mianowicie : 
Komisja Rewizyjna wnioskuje o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały Nr XI/102/2011 w 
sprawie nadania nazwy ulicy położonej   w miejscowości Grzędzice – jako pkt 20- ponieważ nie 
wszyscy współwłaściciele tej drogi wewnętrznej wyrazili zgodę na nadanie tej drodze nazwy ulicy. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 0 
„przeciw” i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła wniosek komisji rewizyjnej  poprzez wycofanie 
z porządku obrad  projektu  uchwały Nr XI/102/2011 , a tym samym zmianę porządku obrad XI 
sesji .
Porządek obrad przed zmianą przedstawiał się następująco : 
1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad XI sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr X z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
       16 września  2011 r.  
    - zatwierdzenie porządku obrad 
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru podatku 
   rolnego 
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku 
   rolnego i deklaracji na podatek rolny 
5.Podjęcie uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości  
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku 
   od nieruchomości i deklaracji na podatek od nieruchomości 
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych 
8.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku 
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   leśnego i deklaracji na podatek leśny 
9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania Przemocy 
     w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2016
10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 
     klubów dziecięcych 
11.Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania międzygminnego dotyczącego powierzenia 
    Gminie Goleniów zadania publicznego w zakresie oświaty 
12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłat za korzystanie  z
     cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych 
13.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/28/11 Rady Gminy Stargard 
     Szczeciński z dnia 28 lutego 2011 r. 
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na okres 
     dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę 
15.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Stargard Szczeciński 
     z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
     publicznego w 2012 „
16.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego ze środków Unii 
     Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 
17.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 3 do umowy współpracy 
     w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez   
     budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard 
     Szczeciński „   
18.Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o 
    zbadanie zgodności przepisu art.128 ust.2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
    publicznych z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej i Europejską Kartą Samorządu 
    Lokalnego
19.Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o 
     zbadanie zgodności niektórych przepisów ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 
     rodziny i systemie pieczy zastępczej z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej i Europejską 
     Kartą Samorządu Lokalnego  
20.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice 
21.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/20/11Rady Gminy Stargard Szczeciński
     z dnia 4 lutego 2011 roku 
22.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
     Lipnik, gmina Stargard Szczeciński 
23.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego     
24.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia 
    lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz Studium uwarunkowań 
    i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
    Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  
25.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
26.Ocena kosztów związanych z utrzymaniem estetyki i czystości na terenie gminy oraz 
     wpływy do budżetu środków pochodzących z opłat i kar za  korzystanie ze środowiska 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
27.Informacja  o złożonych oświadczeniach majątkowych 
     Informację przedkłada Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy 
28.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
29.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
30.Odpowiedzi na interpelacje radnych
31.Wolne wnioski i zapytania
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32.Sprawy różne
33.Ustalenie terminu następnej sesji
34.Zamknięcie obrad  sesji
Przyjęty  przez  radę  jednogłośnie  porządek  obrad  XI  sesji  Rady  Gminy  Stargard  Szczeciński 
według , którego rada obradowała przedstawił się następująco  : 
1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad XI sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr X z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
       16 września  2011 r.  
    - zatwierdzenie porządku obrad 
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru podatku 
   rolnego 
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku 
   rolnego i deklaracji na podatek rolny 
5.Podjęcie uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości  
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku 
   od nieruchomości i deklaracji na podatek od nieruchomości 
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych 
8.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku 
   leśnego i deklaracji na podatek leśny 
9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania Przemocy 
     w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2016
10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 
     klubów dziecięcych 
11.Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania międzygminnego dotyczącego powierzenia 
    Gminie Goleniów zadania publicznego w zakresie oświaty 
12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłat za korzystanie  z
     cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych 
13.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/28/11 Rady Gminy Stargard 
     Szczeciński z dnia 28 lutego 2011 r. 
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na okres 
     dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę 
15.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Stargard Szczeciński 
     z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
     publicznego w 2012 „
16.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego ze środków Unii 
     Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 
17.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 3 do umowy współpracy 
     w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez   
     budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard 
     Szczeciński „   
18.Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o 
    zbadanie zgodności przepisu art.128 ust.2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
    publicznych z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej i Europejską Kartą Samorządu 
    Lokalnego
19.Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o 
     zbadanie zgodności niektórych przepisów ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 
     rodziny i systemie pieczy zastępczej z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej i Europejską 
     Kartą Samorządu Lokalnego  
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20.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/20/11Rady Gminy Stargard Szczeciński
     z dnia 4 lutego 2011 roku 
21.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
     Lipnik, gmina Stargard Szczeciński 
22.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego     
23.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzenia 
    lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz Studium uwarunkowań 
    i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
    Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  
24.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
25.Ocena kosztów związanych z utrzymaniem estetyki i czystości na terenie gminy oraz 
     wpływy do budżetu środków pochodzących z opłat i kar za  korzystanie ze środowiska 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
26.Informacja  o złożonych oświadczeniach majątkowych 
     Informację przedkłada Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy 
27.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
28.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
29.Odpowiedzi na interpelacje radnych
30.Wolne wnioski i zapytania
31.Sprawy różne
32.Ustalenie terminu następnej sesji
33.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XI/85/2011 w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego 
Przewodniczący rady zabierając głos powiedział dlaczego w jego ocenie  jest tak wysoka cena 
skupu  żyta  za  okres  pierwszych  trzech  kwartałów 2011  r.  ogłoszona  w komunikacie  Prezesa 
Głównego  Urzędu  Statystycznego,  która  wynosiła   74.18  zł  za  1  dt .  Uzasadniając  m.in 
powiedział ,że z początku był brak zainteresowania tego rodzaju zbożem tj. żytem , a potem zrobiła 
się "burza" i stąd ta cena , iż faktycznie jest   na poziomie 60 zł ,  zima również  wyczyściła zboża i 
to też miało wpływ na cenę . Wzrost ceny o 33.3 % jaką zaproponował wójt nie odzwierciedla 
realiów , cena nie pokrywa kosztów .
Wójt  Gminy  poinformował  ,że  na  posiedzeniach  komisji  poprzedzających  obrady  sesji 
przedstawiał swoje stanowisko i sytuację jak się wiąże z ustaleniem podatku rolnego . Rada Gminy 
ma prawo obniżyć cenę , a nie ma wpływu na sposób liczenia  tej ceny , bo cenę podaje się  w 
komunikacie Prezes GUS  . Zaproponowałem -powiedział wójt gminy- obniżenie średniej ceny 
skupu żyta z 74.18 zł za 1 dt do 48 zł,  biorąc pod uwagę wszystkie czynnik jakie są mi znane i 
możliwość ściągnięcia tego podatku . Zaproponowana cena jest ceną wyważoną i w żaden sposób 
nie zagraża bezpieczeństwu socjalnemu rodzin rolników . 
Następnie wójt  zapoznał  radnych z propozycjami lub już  uchwalonymi stawkami  w gminach 
sąsiednich (np. Dolice – 55 zł ,Chociwel 54 zł , Marianowo 55, Kobylanka 74.18 , Stara Dąbrowa 
60 zł )  i z wysokością wpływu środków  przy stawce maksymalnej , 48 zł i propozycji komisji 
rewizyjnej – 42 zł za 1 dt i  dodał ,że zaproponowana przez niego stawka jest, stawką  realną 
uwzględniającą również zadania planowane do projektu budżetu na rok 2012 .
Radna Agnieszka Lenda zabierając głos m.in. powiedziała ,że wzrost stawki podanej przez GUS  w 
stosunku do roku ubiegłego wynosi około 100 % , a o 33.3 % wzrasta stawka  na rok 2012  
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zaproponowana przez wójta , a z tego wszystkiego najważniejsze jest to, na ile nasi rolnicy są w 
stanie go płacić . 
Radny Bogdan Chaładus powiedział ,że dopłaty bezpośrednie jakie otrzymują rolnicy  będą wyższe 
i ten wzrost stawki będzie się niwelować .
Radny Jarosław Kornet wyrażając swoje stanowisko m.in  powiedział ,że należy wziąć pod uwagę 
wzrost  cen  środków produkcji  i  odnośnie wysokości  stawki  powiedział  ,że skłaniał  by się  do 
stawki pomiędzy 42-44 zł za 1 dt .
Radny Chaładus zabierając głos m.in powiedział ,że znamy sytuację na rynku ,  że w najbliższym 
czasie może wydłużyć się   kolejka oczekujący na pomoc z GOPS-u  . Radny zaznaczył ,że wójt 
przedstawił realną i przemyślaną stawkę . 
Przewodniczący rady poprosił  obecnego na sesji  rolnika miejscowości  Grabowo Pana Janocha 
Pawła o zabranie głosu .
Pan Paweł Janoch zabierając głos przestawił sytuację obecną  w rolnictwie i swoje uwagi do niej , 
wspomniał o tym co się dzieje w mleczarstwie i przekazał swoje spostrzeżenia .
Radny Jarosław Kornet  zgłosił  wniosek o obniżenie ceny skupu 1 dt  żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego z kwoty 74.18 zł za 1 dt do kwoty 43 zł za 1dt.
Przewodniczący rady odczytał  wniosek komisji  rewizyjnej  zgłoszony podczas  posiedzeniu do 
projektu uchwały nr XI/85/2011 w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt do celów wymiaru podatku 
rolnego , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna wnioskuje obniżyć cenę skupu 1 dt żyta do celów wymiaru podatku rolnego 
ogłoszoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października
2011 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. z kwoty 
74.18 za 1 dt do kwoty 42 .00 zł za 1dt ( propozycja w projekcie uchwały była 48.00 zł za 1 dt ) .
Wobec  powyższego  przewodniczący rady podsumowując powiedział  ,że  są  trzy  propozycje  – 
wnioski obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru podatku rolnego z kwoty 74.18 zł za 1 
dt  i tak : propozycja komisji rewizyjnej 42 zł za 1 dt , propozycja radnego Jarosława Korneta 43 zł 
za 1 dt i propozycja wójta 48 zł za 1 dt . 
Po uzgodnieniu sposobu głosowania z radą przewodniczący poddał pod głosowanie w pierwszej 
kolejności wniosek komisji rewizyjnej i zapytał  radnych , kto jest za stawką w wysokości 42 zł za 
1 dt :
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 7 głosami "za" , 5 
głosami  "  przeciw"  i  3  głosami  "wstrzymującymi  się  "  przyjęła  wniosek  komisji  rewizyjnej  i 
stawkę 42 zł za 1 dt.
Kolejno został poddany pod głosowanie wniosek radnego Jarosława Korneta i stawka 43 zł za 1 
dt :
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 3 głosami "za" , 5 
głosami "przeciw" i 7 głosami "wstrzymującymi się " nie przyjęła wniosku i stawki 43 zł za 1 dt
Następnie została poddana pod głosowanie propozycja wójta( tak jak w projekcie uchwały )  i 
stawka  48 zł za 1 dt ;
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 6 głosami "za" , 6 
głosami "przeciw" i 3 głosami "wstrzymującymi się " - nie przyjęła propozycji wójta i stawki 48 zł 
za 1 dt . 
Podsumowując głosowanie przewodniczący rady stwierdził ,że podczas głosowań został przyjęty 
wniosek komisji rewizyjnej i stawka 42 zł za 1 dt .
Została ogłoszona 15 minutowa przerwa .
Po przerwie na obrady przybył radca prawny Roman Janił .
Przewodniczący rady przedstawił radcy w jaki sposób przeprowadził głosowanie nad wnioskami i 
zapytał o opinię .
Radca  Prawny  Roman  Janił  potwierdził  m.in  ,że  w  pierwszej  kolejności  powinny  być 
przegłosowane wnioski , a dopiero potem projekt uchwały ze stawką przyjęta w głosowaniu nad 
wnioskami .
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Wobec powyższego przewodniczący rady odczytał  projekt  uchwały  Nr  XI/85/2011 w sprawie 
obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru podatku rolnego - ze stawką  zgłoszoną  we 
wniosku komisji rewizyjnej , która została przyjęta przez radę w głosowaniu nad wnioskami tj. 42 
zł za 1 dt . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 7 głosami "za" , 4 
głosami "przeciw" i 4 głosami " wstrzymującymi się " - podjęła uchwałę Nr XI/85/2011 , która 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/86/2011  w  sprawie  ustalenia  wzorów  formularzy  informacji  w 
sprawie podatku rolnego i deklaracji na podatek rolny 
Przewodniczący rady gminy odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i  głosy "  wstrzymujące się  "  0 – podjęła uchwałę  Nr XI/86/2011 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/87/2011  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości 
Przewodniczący rady gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami "za" , 
"przeciw"  0 i  głosy „wstrzymujące się”   0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XI/86/2011 ,  która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad.6
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/88/2011  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji  w 
sprawie podatku od nieruchomości i deklaracji na podatek od nieruchomości 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i  głosy "  wstrzymujące się  "  0 – podjęła uchwałę  Nr XI/88/2011 , która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.7 
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/89/2011  w  sprawie  ustalenia  stawek  podatku  od  środków 
transportowych 
Wót Gminy – zgłosił  poprawkę   do zapisu końcowego paragrafu ,  który po przeredagowaniu 
powinien  brzmieć  "  Uchwała  wchodzi  w życie  po  upływie  14  dni  od  dnia  jej  ogłoszenia  w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego i  ma zastosowanie od 1 stycznia 
2012 r. "  
Radni nanieśli zgłoszoną poprawkę na swoich projektach uchwał .
Radny Jarosław Kornet – zabierając głos zwrócił uwagę na proponowaną stawkę od autobusów o 
liczbie miejsc mniejszej niż 30 miejsc , iż ta stawka w mieście jest dużo niższa i aby właściciele 
tych autobusów nie mieli zakusów przerejestrowania tych autobusów do miasta .
Wójt Gminy odnosząc się do tej propozycji poinformował ,że w gminie zarejestrowane są tylko 2 
autobusy , a na drugi rok postaramy się, aby zrównać stawki , by nie było pokus . 
Przewodniczący  rady  odczytał  w/w  projekt  uchwały  z  przeredagowanym  zapisem  ostatniego 
paragrafu .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i głosy " wstrzymujące się " 0 – podjęła uchwałę,  która stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu . 
Ad.8
Podjęcie  uchwały   Nr  XI/90/2011  w  sprawie  ustalenia  wzorów  formularzy  informacji  w 
sprawie podatku leśnego i deklaracji na podatek leśny 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami "za" ,
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 "przeciw"  0 i  głosy "wstrzymujące się  "  0 –  podjęła  uchwałę  Nr  XI/90/2011 ,  która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu .
Ad.9
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/91/2011  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-
2016 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i  głosy "  wstrzymujące się  "  0  -  podjęła uchwałę  Nr XI/91/2011 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu .
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XI/92/2011 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i  głosy "  wstrzymujące się  "  0 –  podjęła  uchwałę  Nr  XI/92/2011 ,  która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu .
Ad.11
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/93/2011  w  sprawie  współdziałania  międzygminnego  dotyczącego 
powierzenia Gminie Goleniów zadania publicznego w zakresie oświaty  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„  przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XI/93/2011 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu .
Ad.12
Podjęcie uchwały Nr XI/94/2011 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłaty za 
korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw”  0  i  głosy „wstrzymujące się  „  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XI/94/2011 ,  która  stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu . 
Ad.13
Podjęcie uchwały Nr XI/95 /2011 w sprawie uchwalenia uchwały Nr V/28/11  Rady Gminy 
Stargard Szczeciński  z dnia 28 lutego 2011 r. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw”  0  i  głosy „  wstrzymujące się  „  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XI/95/2011,  która  stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu .
Ad.14
Podjęcie uchwały Nr XI/96/2011 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy 
na okres dłuższy  niż  3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na 
dzierżawę 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za' , 
„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „  0 –  podjęła uchwałę  Nr  XI/96/2011 ,  która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu . 
Ad.15
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/97/2011  w  sprawie  uchwalenia  „  Programu  współpracy  gminy 
Stargard  Szczeciński  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2012 r. „  
Przewodniczący rady poinformował ,że do tego projektu uchwały komisja socjalno-porządkowa i 
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oświaty zgłosiła wniosek o  następującej treści , a mianowicie : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa i  Oświaty  proponuje  w  projekcie  uchwały  tj.  w  załączniku  do 
uchwały  w punkcie 8 .Priorytetowe zadania publiczne 
podpunkcie 2.b) zmienić brzmienie zapisu z : 
„ ochrona zabytkowych obiektów sakralnych i kościołów „ 
na 
„  ochrona obiektów zabytkowych „
Rada Gminy w obecności 15 radnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i 
głosy „ wstrzymujące się „ 0 -  podjęła wniosek jak wyżej .
Wobec  powyższego  przewodniczący  rady  odczytał  projekt  uchwały  uwzględniający  przyjęty 
wniosek .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„ przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XI/97/2011 , która stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu . 
Ad.16
Podjęcie uchwały Nr XI/98/2011 w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego ze 
środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „  0 – podjęła uchwałę  Nr  XI/98/2011 ,  która stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu . 
Ad.17
Podjęcie uchwały Nr XI/99/100 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 3 ,  do 
umowy współpracy w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora 
Miedwie  poprzez  budowę  kanalizacji  i  przebudowę  oczyszczalni  ścieków  na  obszarze 
aglomeracji Stargard Szczeciński 
Wójt  Gminy – jeszcze raz  przedstawił  uzasadnienie  do projektu  uchwały,  o  którym mówił  na 
posiedzeniach  komisji  i  poinformował  ,że  będzie  podpisana  umowa  wstępna  ,  a  na  początku 
listopada umowa właściwa . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw”  0  i  głosy „  wstrzymujące się  „  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XI/99/100 ,  która  stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu . 
Ad.18
Podjęcie uchwały Nr XI/100/2011 w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z 
wnioskiem o zbadanie zgodności przepisu art.128 ust.2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o 
finansach  publicznych  z  Konstytucją  a  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  Europejską  Kart ą 
Samorządu Lokalnego
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XI/100/2011 , która stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu .   
Ad.19
Podjęcie uchwały Nr XI/101/2011 w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z 
wnioskiem o zbadanie zgodności  niektórych przepisów ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.  o 
wspieraniu  rodziny  i  systemie  pieczy  zastępczej  z  Konstytucją  Rzeczypospolitej  Polskiej  i 
europejską Kart ą Samorządu Lokalnego 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XI/101/2011 , która stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu .   
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Ad.20 
Podjęcie  uchwały  Nr  XI/102/2011  w  sprawie  zmiany  Uchwały Nr  III/20/11  Rady  Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 4 lutego 2011 roku 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw”  0  i  głosy „wstrzymujące się  „0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XI/102/2011 ,  która  stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu . 
Ad.21
Podjęcie uchwały Nr XI/103/2011 w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębie Lipnik , gmina Stargard Szczeciński  
Przewodniczący rady odczytując projekt uchwały zwrócił szczególną uwagę na : Dział IV- ustalenia 
końcowe . 
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, wspomniał o obecności na posiedzeniu 
komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu Pana Cykalewicza, autora projektu uchwały  ,iż 
pozostałe komisje  nie widziały potrzeby zapraszania na sesję autora projektu tej uchwały .   
Wójt powiedział m.in.   ,że przedmiotem zmiany planu jest przeznaczenie terenów rolniczych na 
cele zabudowy produkcyjnej przemysłowej nieuciążliwej , koszty zmiany poniósł właściciel .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych podczas głosowania , 14 głosami „za” , 1 głosie 
„przeciw” i 0 głosów „ wstrzymujących się „ - podjęła uchwałę Nr XI/103/2011 , która stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu .
Ad.22
Podjęcie uchwały Nr XI/104/2011 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego .
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XI/104/2011 , która stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu 
Ad.23
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Hubert  Lis  przedstawił 
stanowisko  komisji  do  tematu  dotyczącego  informacji  wójta  na  temat  realizacji  składanych 
wniosków  w  sprawie  sporządzania   lub  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego oraz Studium  , a mianowicie : 
Komisja Gospodarki  Mienia Komunalnego i  Budżetu po zapoznaniu się  z informacją  na temat 
realizacji  składanych  wniosków  w  sprawie  sporządzenia  lub  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  oraz  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy i po jej przeanalizowaniu ,przyjęła ją . 
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili . 
Ad.24 
Przewodniczący  Komisji  Socjalno-Porządkowej  i  Oświaty  Jarosław  Kornet  przedstawił  opinię 
komisji do tematu oceny stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy , a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 25 października 2011 r. dokonała 
oceny  wyposażenia  jednostek  Ochotniczych  Straży Pożarnych  działających  na  terenie  gminy i 
jednostki ZOSP Witkowo – na podstawie przedstawionej informacji .Podczas dyskusji członkowie 
komisji zwrócili uwagę na uzupełnienie wyposażenia niektórych jednostek np. w drabinę – Sowno 
-, aparaty powietrzne , radiotelefony .
Komisja informację przyjęła i pozytywnie ją zaopiniowała .
Ponadto przewodniczący przypomniał ,iż ma być dokonany przegląd hydrantów . 
Wójt gminy odnosząc się do przeglądu hydrantów odpowiedział ,że ma zapewnienie od Dyrektora 
Kruszyńskiego -Wodociągów Zachodniopomorskich- iż w ciągu miesiąca listopada przegląd będzie 
wykonany .
Ad.25
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do tematu 
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dotyczącego kosztów związanych z utrzymaniem estetyki i czystości na terenie gminy oraz wpływy 
do budżetu środków pochodzących z opłat i kar za korzystanie ze środowiska, a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 26 października 2011 r.  przeanalizowała informację 
zawierającą dane związane z utrzymaniem estetyki i czystości na terenie gminy oraz wpływy do 
budżetu środków pochodzących z opłat i kar za korzystanie ze środowiska .
 Komisja przyjęła w/w informację i zwróciła uwagę na spore koszty związane z wywozem tzw. 
„  gabarytów”  ,  gdzie  zdaniem komisji  jest  zbyt  małe zainteresowanie  wywożeniem tego  typu 
odpadów , a koszt wyniósł prawie 8 tys zł . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.26 
Przewodniczący rady przedstawił  informację  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych   przez 
radnych Rady Gminy Stargard Szczeciński .
Informacja stanowi załącznik nr 23 do protokołu .
Ponadto  przewodniczący  odniósł  się  do  analizy  oświadczeń  majątkowych  dokonanych  przez 
Naczelnika Urzędu Skarbowego w Stargardzie Szczecińskim i Wojewodę Zachodniopomorskiego  , 
a  złożonych przez Wójta Gminy Kazimierza Szarżanowicza i Edwarda Kosmal -Przewodniczącego 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Wójt Gminy przedstawił informację o analizie oświadczeń majątkowych tych  osób, którzy byli 
zobowiązanie  do jego złożenia zgodnie z art.  24 h ust.1  ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym ( Dz. U. Z 2011 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm. )  .
Informacja stanowi załącznik nr 24 do protokołu . 
Ad.27
Wójt Gminy przedstawił informację na temat działalności od ostatniej sesji , a mianowicie : 
I. Zarządzeniem Nr 166/11 Wójta Gminy z dnia 29.09.2011 r. w sprawie zmian budżetu gminy 
na 2011 r. oraz ustalenia układu wykonawczego do zmian budżetu gminy, dokonano zmian 
poprzez: 
1) zwiększenie dochodów i wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań zleconych o 
    kwotę 11.800 zł w dziale 751 – Urzędy Naczelnych Organów Władzy Państwowej Kontroli i 
    Ochrony Prawa oraz Sądownictwa – dotacja celowa na realizację zadań – wybory do Sejmu i 
    Senatu. 
II. Zarz ądzeniem Nr 169/11 Wójta Gminy z dnia 30.09.2011 r. dokonano zmian w budżecie 
    gminy na 2011 r. oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez: 
1) zmniejszono i zwiększono wydatki budżetu gminy, związane z realizacją zadań własnych o 
    kwotę 71.741 zł, w tym:
    - w dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę zmniejszono 
      wydatki o kwotę 500 zł i zwiększono o kwotę 3.200 zł
    - w dziale 750 – Administracja publiczna zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 17.010 zł
    - w dziale 754 – Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpowodziowa – zmniejszono 
      wydatki o kwotę 4.500 zł i zwiększono o kwotę 5.605 zł
    - w dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 
      nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, zmniejszono o 
      kwotę 500 zł i zwiększono o kwotę 2.400 zł
    - w dziale 758 – Różne rozliczenia – zmniejszono o kwotę 10.847 zł 
    - w dziale 801 – Oświata i wychowanie – zmniejszono o kwotę 8.889 zł i zwiększono wydatki o 
      kwotę 13.631 zł 
    - w dziale 852 – Pomoc społeczna – zwiększono wydatki o kwotę 400 zł 
    - w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejszono i zwiększono 
      wydatki o kwotę 3.500 zł
    - w dziale 921 – Kultura i Ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejszono i zwiększono 
      wydatki o kwotę 4.250 zł 

– w dziale 926 – Kultura fizyczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 21.745 zł.
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W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
- 20.09.2011 r. - podpisano umowy na zakup sklepu w Warchlinie (celem powiększenia świetlicy), 
    działka 172/2 o pow. 0,0156 ha.
- 18.10.2011 r. - przeprowadzono rokowania na sprzedaż działki niezabudowanej 29/1 o pow. 
    0,1530 ha Małkocin, cena wywoławcza 24.000 zł (i za tą cenę sprzedano). 
- 23.09.2011 r. - odbył się I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż działki 756 o pow. 0,1589 
    w Żarowie, cena 125 620,00 zł – negatywny wynik, brak referenta.
- 07.10.2011 r. - odbył się I przetarg ustny ograniczony na sprzedaż nieruchomości 148/4 o pow. 
    0,0526 ha w Grabowie. Cena 39 980,00 zł, brak referentów. 
- 06.10.2011 r. :
    - zawarto umowę na prace geodezyjne związane z podziałem działki Nr 223/1 o pow. 0,92 ha w 
      Pęzinie, celem wydzielenia 7 działek; cena za usługę wynosi 3.849,00 zł, firma „Geostar”. 
    - zawarto umowę na wytyczenie terenu pod przepompownie P1 i P2 w Strachocinie, cena usługi 
      492,00 zł -”Pomiary Geodezyjne Przesmycki Piotr”.
- Wystawiono 16 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych.
- Wydano 14 zezwoleń na wycinkę drzew. 
- Od października wydawane są decyzje o zwrot podatku akcyzowego (80 decyzji). 
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:
  -  Dokonano odwodnienia dróg gminnych poprzez czyszczenie rowów gminnych w Małkocinie i 
    Witkowie (oczyszczenie piaskownika) 
  - Ułożono progi zwalniające w Pęzinie (osiedle).
  - Wykonano cięcia pielęgnacyjnego drzew przy drogach gminnych.
  -  Doposażono place zabaw (fundusz sołecki). 
  -  Zakupiono materiały budowlane, polbruk (fundusz sołecki).
  - Wykonano naprawy awaryjne w obiektach gminnych na terenie gminy – Ulikowo, Krąpiel, 
    Rogowo, Święte. 
  - Opracowano dokumentację na place zabaw Sowno i Strachocin (przy szkołach). 
  - Wydano zgodę na lokalizację w pasach dróg gminnych i wewnętrznych – przyłączy 
    wodociągowych i kanalizacyjnych, elektrycznych, gazowych. 
W Referacie Planowania Przestrzennego:
1.Wydano:
    - 42 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu 
    - 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji celu publicznego 
    - 5 decyzji w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy 
    - 4 postanowienia w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
      nieruchomości z ustaleniami MPZP
    - 5 wypisów i wyrysów z MPZP
    - 43 zaświadczenia o przeznaczeniu terenów w MPZP
    - 17 zawiadomień o nadaniu numeru porządkowego
2. Rozpoczęcie procedur zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
    przestrzennego gminy oraz sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
    w obrębach Poczernin i Warchlino na cele elektrowni wiatrowych.
Wójt brał udział w imprezach, spotkaniach takich jak: 
- Dożynki Skalin i Tychowo 
- pasowanie uczniów w Szkołach Podstawowych  i Gimnazjum
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili .
Ad.28 
Przewodniczący rady poinformował o korespondencji jaka wpłynęła do rady od ostatniej sesji , a 
mianowicie : 
- pismo Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie sposobu rozpatrywania skarg i wniosków,
- pismo  skierowane do Wójta Gminy , a do wiadomości Rady Gminy Sołectwa Lipnik w sprawie 
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  zakupu działki i budowy świetlicy na terenie tej działki ,
- pismo Sołtysa Strzyżna Pani Anny Maciejczak skierowane do Wójta Gminy , a do wiadomości 
  Rady Gminy w sprawie przeniesienia środków sołeckich z niewykonanego zadania z funduszu 
  sołeckiego roku 2011 i ujęcia go w budżecie na rok 2012 i odpowiedź Wójta w tej sprawie , 
- pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie szkolenia w zakresie wybranych 
  zagadnień z zakresu finansów publicznych, w tym projekt budżetu .
- pismo Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie tj. zawiadomienie o rozprawie .
Ad.29 
Brak interpelacji .
Ad.30 
Radna  Agnieszka  Lenda  zgłosiła  następujący  wolny  wniosek  dotyczący  nadania  nazwy  ulicy 
„Słoneczna „ w miejscowości Lipnik zlokalizowanej przy działce nr 27/15, 27/30 . a pominiętej w 
Uchwale nr VI/41/11 z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości 
Lipnik .
Wójt Gminy – odpowiedział ,że na następną sesję będzie przygotowany projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy tej ulicy .
Kolejny złożony wolny wniosek przez radną Agnieszkę Lendę dotyczył, oświetlenia nienazwanej 
ulicy Słonecznej w miejscowości Lipnik przy działce nr 27/15 i 27/30 chociażby jednym punktem 
świetlnym mając na względzie bezpieczeństwo osiedlających się tam mieszkańców i dalej radna 
uzasadniła go tym ,iż teren ten w analizie Policyjnej za 2010 rok zaprezentowanej na sesji Rady 
Gminy w maju został wskazany jako najbardziej zagrożony działalnością przestępczą .
Wójt Gminy odpowiedział ,że w sprawie punktu świetlnego  trzeba zrobić rozeznanie, a  następnie 
odpowiedział na pytanie dotyczące kosztów dotyczących oświetlenia obwodnicy , iż jedną sprawę 
gmina  wygrała i  jest  złożona apelacja ,ponadto  posiadamy informację  że gmina  Kobylanki 
wygrała sprawę odnośnie oświetlenia obwodnicy . 
Radny  Daniel  Lesner  –  zapytał  co  będzie  dalej  z  wprowadzeniem  nazwy  ulicy  Różanej  w 
Grzędzicach ?
Wójt Gminy -odpowiedział ,że rozmawiał telefonicznie z jednym z współwłaścicieli  ,  który nie 
wyrażą  zgody  na  wprowadzenie  nazwy  ulicy  Różanej  i  stawia  warunki  jeżeli  chodzi  o  ulicę 
Jabłonkową .
Kolejno radny ponownie zgłosił  sprawę przecięcia drzewa na posesji mieszkanki Grzędzic Pani 
Derwińskiej,  gdzie  gałęzie przechodzą przez linię energetyczną .
Ad.31
Radny Jarosław Kornet poprosił wójta o przedstawienie podjętych działań co do zabezpieczenia 
transportu  zbiorowego  dla  mieszkańców  tej  części  gminy  obejmujących  miejscowości  Sowno, 
Strumiany ,Smogolice, Rogowo ,Lubowo ,Żarowo .
Wójt  Gminy poinformował  ,że odbyło się  spotkanie  z sołtysami  zainteresowanych tą  sprawą  , 
oczekiwania są takie , aby uruchomić linię MZK do Strumian . W tej sprawie jak powiedział wójt 
będą  wykonane  wyliczenia  i  ujęta  odpowiednia  kwota  do  budżetu  na  rok  2012   jak  również 
musiało  by  być  zmienione  porozumienie  ,  problem  ten  szczególnie  był  widoczny  w  okresie 
wakacyjnym i w święta .Podsumowując wójt powiedział ,że ten problem musi być rozwiązany w 
ten  czy  inny  sposób  od  nowego  roku  i  to  ,że  jest  również  zainteresowanie  przewoźników 
prywatnych . 
Radny Jarosław Kornet – powiedział ,że  w przypadku przewoźnika prywatnego to   w umowie 
powinien się znaleźć zapis ,że taki przewoźnik się nie wycofa .
Wójt  Gminy  –  odpowiedział  ,że  niezależnie  jaki  to  będzie  przewoźnik  ,taki  zapis  będzie 
umieszczony .
Radny  Nowicki  Tomasz  –  przypomniał  o  podrównaniu  drogi  koło  przystanku  i  podniesieniu 
pobocza łąki przy drodze Żarowo-Lubowo .
Wójt Gminy -odpowiedział ,że droga koło przystanku będzie  wyrównana , a w ta druga sprawa 
zostanie sprawdzona . 
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Radny Jarosław Kornet jako przewodniczący komisji socjalno-porządkowej i oświaty przedstawił 
opinię komisji  na temat lokalizacji terenu pod plac zabaw w Rogowie, gdzie komisja w dniu 25 
października 2011 r. dokonała wizji tego terenu . Po dokonaniu analizy dwóch lokalizacji pod plac 
zabaw , komisja negatywnie odniosła się do lokalizacji terenu przy świetlicy gdzie jest zbiornik na 
szambo ,  a pozytywnie  odniosła się  do terenu agencyjnego ,  który jest  płaski  i  nadaje się  na 
lokalizację placu zabaw.
Ad.32
Przewodniczący  rady  poinformował  o  terminie  zwołania  najbliższej  sesji,  posiedzeń  komisji  i 
tematów wynikających z planu pracy rady do realizacji , a mianowicie : 
- XII sesja rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się 02 grudnia  2011 r. godz. 10 00 , 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 28 listopada 2011 r. godz. 8 00 z tematami:
1.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg , oraz przygotowanie do zimy 
   - opinia komisji na sesję  
2.Ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych wg programu na rok 2011 
   - opinia komisji na sesję ,
 - komisja socjalno – porządkowa i oświaty  dnia 29 listopada  2011 r.  o godz.    8 00  z tematami : 
1.Informacja o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi w 2011 roku
   - stanowisko komisji na sesję
- komisja rewizyjna dnia 30 listopada  2011 r. o godz. 800  z tematem : 
1.Analiza realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2011 roku 
 - opinia komisji na sesję 
2.Środki pozabudżetowe pozyskane  przez Urząd Gminy w roku 2011 
 - opinia komisji na sesję
Każda komisja opracuje plan pracy na rok 2012-  poinformował Przewodniczący Rady Gminy .
Ad.33
Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  podziękował 
za udział i o godz. 14 15zamknął obrady XI sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .
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